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  Begeistring - Innsatsvilje - Respekt - Fair Play 
 

 
Regionstyremøte Nr. 10/16-18 

Tirsdag 20.juni 2017 på Rica Park Hotell i Drammen 

Tilstede: 
Geir Floen    Leder     
Gro Gulliksen   Nestleder 
Per Inge Bjerkseter     Styremedlem 
Mai-Britt Kopperud   Styremedlem 
Erik Øie    Styremedlem 
Gun Finrud    Styremedlem 
Brit Lundegaard   Styremedlem  
Anne Nyork    Styremedlem 
Bjørn Hagberg   Ansatte representant  
Ole Kristian Strøm   Daglig Leder 
 
Forfall: 
 
Saksoversikt: 
90/16-18 Referater og rapporter 
91/16-18 Rapport fra administrasjonen 
92/16-18 Klimaundersøkelsen 2017 
93/16-18 Håndballtinget 2017 
94/16-18 Beach Håndball  
95/16-18 Klubbhuset 
96/16-18 Dialogmøte 27.juni  
97/16-18 Anlegg/Digitalt anleggsatlas  
98/16-18 Temakonferansen 2017 
99/16-18 Styremøter høsten 2017  
100/16-18 Eventuelt  
 
Sak 90/16-18 
Referater og Rapporter. 
Protokoll til Regionstyremøte Nr.9 16-18 
FS-møte nr 1/17-19 avholdt 7.mai 2017 
 
Styremedlemmer informerte fra ulike klubbmøter.  
Geir har overvært sluttspillfinale J15, samt sluttspillfinale i eliteserien kvinner 
mellom Larvik HK – Vipers. Geir har sammen med generalsekretæren gjennomført 
medarbeidersamtale med Daglig leder i Region Sør. 
Erik har vært på sluttspillet i beach håndball på Skrim. 

https://www.handball.no/globalassets/nhf-sentralt/om-oss/organisasjon/protokoller/forbundsstyret/forbundsstyret-2017-19/1719-protokoll-fs-001-saksnr-001-006.pdf
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Gun har vært på beach sluttspillet på Skrim, styremøte i Gulset og 
idrettsrådskonferanse på Tjøme hvor HU var et tema. 
Anne har vært på styremøte i Hof, samt på beachsluttspill på Slemmestad. 
Mai-Britt har vært på beach sluttspill på Slemmestad. 
Gro har vært på idrettsrådskonferanse på Tjøme, hun har åpnet 
Topphåndballseminaret i Sandefjord, samt hvert på beach sluttspill på Tjølling og 
Gokstad. 
Per Inge har vært på klubbmøter i Ådal, Heradsbygda, Gol og Åmot. 

 
 
Sak 91/16-18 
Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand 
Daglig leder informerte og oppdaterte styret ang ansatte ressurser og 
arbeidsoppgaver.  

 
 
Sak 92/16-18 
Klimaundersøkelsen 
Kort info fra DL ang klimaundersøkelsen, som viser mye positivt og høy skår på alle 
områder bortsett fra kontorlokaler med dens inneklima, støy, arbeidsforhold, etc. 
Dette har det blitt tatt tak i, så hele kontorlokalet vårt blir totalrenovert og skal stå 
klart senest 1.september 2017. 

 
Sak 93/16-18 
Håndballtinget 
Håndballtinget ble gjennomført i Sandefjord 5.-7.mai 2017. Regionstyret var totalt 
sett fornøyd med utfallet og vedtakene i sakene, som hadde utgangspunkt i 
tilbakemeldinger og signaler som kom frem på klubbledermøte 28.mars 2017.  

 
 
 
 
 

Vedtak: Til etterretning. 
 

Vedtak: Protokoll Regionstyremøte nr.9/16-18 ble vedtatt. 
 

Vedtak: Til etterretning. 
 

Vedtak: Til etterretning. 
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Sak 94/16-18 
Beachhåndball 
Daglig leder informerte om status ifm Beachserien, samt NM, som arrangeres i 
Sandefjord 23.-25.juni 2017. 

 
Sak 95/16-18 
Klubbhuset 
DL hadde en kort statusoppdatering vedrørende klubbhuset og dens målsettinger.  
 

 
Sak 96/16-18 
Dialogmøte 27.juni 
Styreleder informerte om agendaen for dialogmøte og fikk innspill fra styret på 
sakene. 

 
Sak 97/16-18 
Anlegg/Digitalt anleggsatlas 
Håndballtinget vedtok en satsning på å påvirke til forbedring av anleggssituasjonen i 
Norge. Et konsept blir utarbeidet, hvor NHF og regionene skal samarbeide med 
idrettsråd, kommuner, klubber, med flere, om å belyse anleggssituasjonen og 
behovet for flere håndballflater ved bruk av vårt nyutviklede anleggsatlas. Dette blir 
et forholdsvis omfattende arbeid fra høsten 2017, hvor styremedlemmer blir sentrale 
aktører. 

 
Sak 98/16-18 
Temakonferansen 2017 
Temakonferansen skal gjennomføres i Drammen 3.-4.november 2017. Forslag til 
temaer er fremmet og et fullstendig forslag vil foreligge til neste styremøte. 

 
Sak 99/16-18 
Styremøter høsten 2017 

Vedtak: Til etterretning. 
 

Vedtak: Til etterretning 

 

Vedtak: Til etterretning 

 

Vedtak: Til etterretning 

 

Vedtak: Til etterretning 
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Mandag 21.8 kl.1700-2000 
Mandag 11.9 kl.1700-2000 
Mandag 16.10 kl.1700-2000 
Mandag 13.11 kl.1700-2000 
Mandag 4.12 kl.1700-2000 
 - «noe å bite i» fra kl.1645 
 
Temakonferanse 3.-4.november  
 

 
Sak 100/16-18 
Eventuelt 
Larvik HK og Glassverket IF er tildelt 40.000,- i e-cup støtte for sesongen 16/17. 
 
Det har gått ut en utlysning til alle regioner om å søke å arrangere Landsturneringen 
for 2020, 2021 og 2022. DL ser på muligheter og melder tilbake på neste møte. 

 

Referent: Ole Kristian Strøm 

Vedtak: Larvik HK og Glassverket IF er tildelt 40.000,- i e-cup støtte for sesongen 
16/17. 
    

Vedtak: Til etterretning. 
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